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Bestyrelsesmøde for Marslev Skole og Børnehus 
Den 11.september 2023 kl. 18.30 – 20.30 
Sted: Marslev Skole og Børnehus 
 
Afbud: Majken, Molly, Christina, Mie,  
Fraværende:  Carina 
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

18.30 1.  1) Status på fælles henvendelse vedr. 
landsbyordningernes muligheder og vilkår i 
den nye dagtilbudsstruktur. 
De 2 formænd har indsendt et skriv til 
forvaltning, Børne- og Ungeudvalg og 
borgmester.  
 

2) Gensidig orientering. 
Det blev orienteret kort. 

 

19.00-
19:05 

2.  Godkendelse af referat fra sidst. 
 

19.05-
19.20 

3.  Tema: Samtale om det sproglige brug i skolen – 
sange – litteratur mv 
 
Bestyrelsen har tidligere ønsket en bred drøftelse af 
sprogbrug i skolen. 
 
Bestyrelsen mener det er vigtigt, at der fortsat er et 
stærkt fokus på respektfuld sprog mellem børn og 
mellem børn og voksne. 
 
Både skole og forældre skal være mere insisterende i 
forhold til respektfuld sprog. Det er en vigtig fælles 
opgave. 
 
Bestyrelsen skal på et senere tidspunkt drøfte 
mulighederne for at lave et princip for ”Respektfuld 
sprog hinanden imellem”.  

19.20-
19.40 

4.   Genbesøg af bestyrelsens årshjul  
 
Evaluering og aftaler om brug af årshjul 
Udsat til det kommende møde 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 19.40-
20.00 

5.  Tema fra årshjul: 
Forældremøder 
Tilsyn 
 
Ledelse og medarbejdere orienterer om rammer og 
formål i det nuværende setop. Bestyrelsen drøfter 
efterfølgende oplægget.  
 
Udsættes til et kommende møde 

20.00- 
20.25 

6.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7.  

Status på Marslev Skole og Børnehus 
 

• Ledelsen:  
Igangsættelse af madordning med FGU. 
(Ordningen evalueres med FGU. Såfremt FGU 
kan komme oftere ville det være positivt) 

 
Marslevdagen 

 
Deltagelse i forældremøder 4. og 6. kl. 
Ledelsen deltog på forældremøde i 4. kl. og 
Flemming deltager på 6. kl. møde og fortæller 
om overlevering og alkohol. 

 
Borgermøde vedr. Å-Dal.  
Der udmeldes en dato centralt fra. 
 

• Børnehaven 
       

• SFO  
Lene fortalte om fordeling  i forlængelse af  
Sofies barsel. 

 
 

• Forældre 
Michael orienterede om ønskerne vedr. 
vuggestuens rammer, som var blevet givet 
videre i forbindelse med det først 
bestyrelelsesmøde i børnehuset. 
 

• Bestyrelsen 
Bestyrelsen er på vej rundt til forældremøder. 
Et enkelt forældremøde er afholdt uden 
bestyrelsesrep. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 Næste år skal der laves et fælles talekort 
(punktform), som man tager med rundt næste 
år og klar fordeling af møder. 

 

• Kommunen 

20.25-
20.30 

8.  Evt.  
Lene er sygemeldt fra den 21/9-23 og 6 uger frem. 

 9.  Punkter til kommende møde: 
 
 
 

 
 
 

  


